

## Messe TV

11c

Firma  
Company  
Straße/Nr.  
Street, No.  
Land, PLZ/Ort  
Country, postcode, city  
Telefon  
Telephone

## Messe TV

11c

Ansprechpartner/-in  
Contact person  
E-Mail  
Halle / Hall  
Freigelände / Outdoor  
Stand-Nr. / Stand No.

**IMMO, 27.–28. Februar 2016**



### Freiburg Wirtschaft Touristik und Messe GmbH & Co. KG

Messe Freiburg  
Postfach 505  
79005 Freiburg  
Germany

### Messe TV, das Videoformat auf der IMMO und auf [www.immo-messe.freiburg.de](http://www.immo-messe.freiburg.de)

Das Freiburger Messe TV bietet Berichterstattungen über aktuelle Veranstaltungen und Programmpunkte der Messe, Interviews mit Ausstellern und Besucherumfragen. Ihr Videobeitrag oder Werbetrailer immer aktuell auf der Messe selbst, der Website der IMMO und auf youtube.com. Nutzen Sie diese innovative Plattform für Ihre Werbebotschaft.

Artikel	€	Anzahl
---------	---	--------

#### Trailer

Ihr Werbetrailer im Freiburger Messe TV, inkl. der Nutzungsrechte für Ihre eigene Homepage und Ihre eigenen Präsentationen, Dauer 20 Sekunden.

Trailer	590,00	
---------	--------	--

#### Messe-Präsentation/Interview

Kurzfilm während Ihres Messeauftritts oder Interviews, inkl. der Nutzungsrechte für Ihre eigene Homepage und Ihre eigenen Präsentationen, Dauer ca. 1:30 Minuten.

Messe-Präsentation	900,00	
--------------------	--------	--

## Termin 22. Jan. | Deadline 22nd Jan.

Die Messe Freiburg ist für Ihre Bestellung nur Auftragvermittler. | Messe Freiburg solely mediates your order. | Auftragnehmer ist: | The contractor is:

MPS – Media Production Service GmbH | J. Köhninger  
Zähringer Straße 6, 77652 Offenburg, Germany

### Bei Rückfragen | For further questions:

Tel. +49 781 207-86  
Fax +49 781 207-53  
j.koehninger@mps-web.tv,  
www.mps-mediaproduction.de

### Messe TV, the video format at IMMO and at [www.immo-messe.freiburg.de](http://www.immo-messe.freiburg.de)

Freiburg's Messe TV broadcasts reports about current exhibitions and activities, interviews with exhibitors, and surveys among trade fair visitors. Your video contribution or advertising trailer will always be up to date at the exhibition, on the IMMO website, and on youtube.com. Take advantage of this innovative platforms for your advertising message.

Item	€	Number
------	---	--------

#### Trailer

Your advertising trailer on Freiburg's Messe TV, incl. rights of use for your own homepage and for presentations, length 20 seconds.

Trailer	590.00	
---------	--------	--

#### Presentation of the exhibition/Interview

A short film of your exhibition appearance or an interview, incl. rights of use for your own homepage and presentations. Length: approx. 1:30 minutes.

Presentation	900.00	
--------------	--------	--



**Unternehmerporträt**

Ihr Unternehmerporträt im Videoformat, inkl. der Nutzungsrechte für Ihre eigene Homepage und Ihre eigenen Präsentationen. Dauer ca. 2:00 Minuten.

Porträt

1.900,00

Preise inkl. Produktion des Videomaterials, je nach Entfernung werden zusätzlich Anfahrtskosten in Rechnung gestellt. Preise zzgl. MwSt.

Es gelten die allgemeinen Geschäftsbedingungen für den Bereich Medienproduktionen der Media Production Service GmbH & Co. KG unter <http://www.mps-mediaproduction.de/downloads>.

**Entrepreneur's portrait**

Your entrepreneur's portrait on video, incl. rights of use for your own homepage and presentations. Length: approx. 2:00 minutes.

portrait

1,900.00

Prices include video production. Extra travelling time will be invoiced, depending on the distance of the film location. All prices are subject to VAT.

The valid General Terms and Conditions for the field of media productions of Media Production Service GmbH & Co. KG are published under <http://www.mps-mediaproduction.de/downloads>.

Ort und Datum | Place and date

Unterschrift und Stempel | Signature and stamp